

Title (en)
MULTIPLE CASSETTE MACHINES.

Title (de)
MEHRFACHKASSETTENGERÄT.

Title (fr)
ENREGISTREURS A CASSETTES MULTIPLES.

Publication
EP 0160065 A1 19851106 (EN)

Application
EP 84903971 A 19841024

Priority

- GB 8328327 A 19831024
- GB 8330786 A 19831118
- GB 8410856 A 19840427
- GB 8410857 A 19840427

Abstract (en)
[origin: WO8502051A1] A tape cassette machine (10) for the playing of the pre-recorded audio cassettes (12) includes an array (14) of 30 of the cassettes and a carriage (16) carrying a play back head (18). The carriage (16) and thus the head (18) is movable to any selected one of the cassettes (12) in the array (14). A cassette engagement mechanism (20) on the carriage (16) then operates to pull the selected cassette in to the head (18) so that it may be read. An extended capstan (22) driven by motor (24) through flywheel (26) cooperates with a pinch wheel (28) in the selected cassette to drive the tape (30) past the head (18). The output from the head (18) can then be amplified and taken through earphones or other equipment, as desired.

Abstract (fr)
Un enregistreur à cassettes (10), permettant la lecture de cassettes audio pré-enregistrées (12) comprend une rangée (14) composée de 30 cassettes et un chariot (16) portant une tête de lecture (18). Le chariot (16) et la tête (18) peuvent se déplacer vers l'une quelconque des cassettes (12) de la rangée (14). Un mécanisme d'engagement de cassette (20) sur le chariot (16) fait alors avancer la cassette sélectionnée jusqu'à la tête (18) de manière à en permettre la lecture. Un cabestan étendu (22) entraîné par un moteur (24) par l'intermédiaire du volant (26) agit de concert avec un galet d'entraînement (28) dans la cassette sélectionnée pour faire défiler la bande (30) devant la tête (18). Les signaux de sortie de la tête (18) peuvent ensuite être amplifiés et envoyés à des écouteurs ou à un autre type d'équipement, au choix.

IPC 1-7
G11B 15/68

IPC 8 full level
G11B 15/68 (2006.01)

CPC (source: EP)
G11B 15/683 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8502051A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8502051 A1 19850509; AU 3557684 A 19850522; EP 0160065 A1 19851106

DOCDB simple family (application)
GB 8400362 W 19841024; AU 3557684 A 19841024; EP 84903971 A 19841024